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Parama žmonėms su negalia, kurie dirba 

 

 
 

 

Žmogus su negalia, kuris dirba, 

gali gauti įvairios paramos. 

Parama yra pinigai arba pagalba. 

Paramą gali gauti žmogus su negalia 

arba jo darbdavys. 

Darbdavys yra žmogus, 

kuris duoda darbą. 
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 Kokia gali būti parama? 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeigu darbdavys duoda darbo 

žmogui su negalia, jis gauna pinigų. 

Tuos pinigus darbdavys panaudoja 

mokėti atlyginimą žmogui su negalia. 

Atlyginimas yra pinigai, 

kuriuos gauname už darbą. 

 

 

 

 

 

 
Darbdavys taip pat gali gauti pinigų, 

kad galėtų padaryti gerą ir patogią vietą 

dirbti žmogui su negalia. 
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Žmogus su negalia darbe gali gauti 

darbo asistento pagalbą. 

Darbo asistentas padeda 

žmogui su negalia dirbti. 

Ar žmogui su negalia reikia darbo asistento, 

pasako Asmens su negalia teisių apsaugos 

agentūra. 

 

 

 

 

 

Yra ir kitokios pagalbos žmogui su negalia 

arba jo darbdaviui. 

Pavyzdžiui, žmogus su negalia 

gali ko nors mokytis. 

Paskui jis gali eiti dirbti. 



4  

Tekstą į lengvai suprantamą kalbą vertė Inga Daraškienė. 
 

Tekstas išbandytas Lietuvos sutrikusio intelekto žmonių globos 

bendrijoje „Viltis”. 

Tekste panaudotos iliustracijos iš www.freepik.com ir www.storyset.com. 

http://www.freepik.com/
http://www.storyset.com/

